

Leader



台灣精品 2022
TAIWAN EXCELLENCE

Anytime . Anywhere

讓智能咖啡師滿足你的獨一無二的挑剔品味！
隨時隨地，給自己一個任性的咖啡 Moment 吧！



Leader



勵德自動化有限公司
Leader Automation CO., Ltd

勵德科技股份有限公司
Leader Technology Co., Ltd.

TEL : 886-4-8524640
FAX : 886-4-8526341
ldauto@ld-auto.com
www.ld-auto.com



BarisBot
Since 2017

Leader BarisBot

國內首創自行研發「智慧機器人自動咖啡販賣機」無人化操作可提高效率、增加產值，並能穩定咖啡製作及維持品質風味。將咖啡師的巧手與非常細膩柔軟的拉花動作，完整經由Robot模擬體現出來。透過點餐介面，選擇想品嚐的咖啡項目，如美式(冷/熱)、卡布奇諾(熱)、拿鐵(冷/熱)、拿鐵拉花(熱)、榛果拿鐵(熱)、焦糖拿鐵(熱)、黑糖珍珠拿鐵(冷/熱)、牛奶(冷/熱)等；付款完成後，Robot整合周邊系統，馬上精確執行各種咖啡的製作。

Taiwan's first independently developed Robotic Coffee Shop. Automated operation, enhances work efficiency, increases value and profit, and improve work stability to reduce defect rate.

Simulated the delicate and agile latte motions of barista through robots. From the Human Machine Interface, users can select different kinds of coffee, including Americano (Iced/Hot), Cappuccino (Hot), Latte (Iced/Hot), Latte art (Hot), Hazelnut latte (Hot), Caramel Latte (Hot), Brown bubble latte (Iced/Hot), Milk (Iced/Hot), after payment, the robot will integrate peripheral systems to immediately and accurately start to making all kinds of coffee.

產品尺寸 Product Specification

主體 長1700 x 寬1700 x 高2080 mm

電源裝置: 2-220V 30A + E

機台總重量: 680 kg

給水源管道: 1/2"(4分管)水壓1Kg/cm²以上

排水管道: 3/4"(6分管)

Machine (WxDxH) 1700 x 1700 x 2080 mm

Power Device: 2-220V 30A + E

Total Machine Weight: 680 kg

Inlet Water Pipe: 1/2"(DN15) Hose Water Pressure 1Kg/cm² at Least

Outlet Water Pipe: 3/4"(DN20) Hose

選購項目 Optional Items

製冰 長700 x 寬400 x 高1900 mm

製冰+珍珠 長700 x 寬800 x 高2080 mm

Ice Maker (WxDxH) 700 x 400 x 1900 mm

Ice Maker & Bubble Supplier (WxDxH) 700 x 800 x 2080 mm



產品功能與特色 Features of Product

- 智能化點餐介面，容易操作。
Simple Human Machine Interface.
- 以機械手臂取代人力：精準執行各種品項咖啡製作，模擬咖啡師製作拿鐵拉花。
Making coffee more precisely by the robot instead of human hands and capable of imitating a coffee tender to do latte art.
- 付款方式多樣化選擇：
(1) 現金付款：投幣 / 紙鈔
(2) 行動支付：微信 / 支付寶 / LINE Pay / 台灣Pay / 悠遊卡 / iCASH / 一卡通
Various payment methods are provided (coin / cash / Mobile Payment such as WeChat / ALIPAY / TaiwanPay / LINE Pay / EasyCard / iPASS / iCASH)
- 後台管理系統：每日消費統計記錄 (品項 / 數量 / 金額 / 時間)，並可匯出Excel檔案。
Backstage management system calculates all the records of consumption everyday (item, quantity, amount and time) and exports them to Excel file.
- 缺料或故障即時通知：支援Line / 微信 / 簡訊 / Email方式，可即時及定時發訊息通知業者機台狀況以及是否需要補料。
Real-time information will be sent if there is any material shortage or malfunction: supporting Line / WeChat / text message / email, where the information regarding machine status can be sent to the vendors in real time or periodically.
- 具備監視器，可即時透過手機，瀏覽機台運作情況。
Surveillance system enables the vendors to check the machine operations simply via the smart phones in real time.
- 具備自動蓋杯蓋功能。(選購項目)
Automatic Capping Function. (Optional)
- 具備API通訊功能，可與POS系統串接。(選購項目)
With API communication function, can be connected with POS system. (Optional)
- 具備遠端監控功能，透過網路即可了解各機台目前的狀況。(選購項目)
With remote monitoring function, can know the current status of each machine through the network. (Optional)
- 具備歐盟CE認證、台灣、中國專利
CE certification、Taiwan and China patent
- 產品獲獎 (Award)：
第16屆國家品牌玉山獎(最佳產品類)
The 16th National Brand Yushan Award - Best Product

